
 
  OBČINSKI SVET 

Bukovica 43, 5293 Volčja Draga 

Številka: 00703-0007/2022-3 
Datum: 21. 6. 2022 
 
 
 

Z A P I S N I K 
25. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, 

 ki je bila v torek, 21. 6. 2022, ob 16.00 uri 
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici. 

 
 
Sejo je sklical in vodil župan Občine Renče-Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.00 uri 
 
Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji. 
 
Na seji so prisotni: 
 

1. člani občinskega sveta in župan:  
Vanda Ožbot, Marko Furlan, Aleš Furlan, Boris Čoha, Andraž Furlan, Žan Bric, Karmen 
Furlan, Urban Martinuč, Marko Švara, Viktor Trojer, Jožef Hvalica, Dušan Nemec, 
Radovan Rusjan, Florida Petelin, Borut Zorn in Tarik Žigon 
  
Opravičeno odsotni: /  
 

2. Občinska uprava. 
 
Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. V nadaljevanju da župan v obravnavo in 
potrditev zapisnik 24. redne seje občinskega sveta z dne 24. 5. 2022.  
Župan odpre razpravo. 
 
Marko Švara poda dopolnitev: meni, da je na strani 26, kjer je vprašanje o Zadružnem domu 
Vogrsko, prišlo do nesporazuma. Spraševal je o zbiranju ponudb brez objave javnega naročila. 
Nič hitreje naj ne bi bilo, če bi bil pripravljen razpis za nižji znesek, saj to ne vpliva na dolžino 
razpisa. Navede: »Marko Švara meni, da bi za hitrejšo izvedbo omogočal hitrejše zbiranje ponudb 
brez objave javnega naročila«. 
Po stani 27 je zapisniku priložen projekt Lakeness – zanima ga, ali tudi to spada v zapisnik. 
 
Župan pojasni, da je to dopolnitev gradiva, ki so ga svetniki prejeli na seji. 
 
Marko Švara opozori, da je na spletni strani objavljeno kot del zapisnika. 
 
Župan pojasni, da gre za prilogo zapisniku.   
 
Aleš Furlan poda popravek na strani 24 v 11. vrstici iz besede latnica v lastnica in v  26. vrstici se 
besedo neinvesticijski spremeni v neizvedeni, sicer poved nima pomena.  
 
Župan da na glasovanje zapisnik z upoštevanimi popravki svetnikov Marka Švare in Aleša 
Furlana. 
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Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Zapisnik 24. redne seje je potrjen. 
 
 
K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda. 
 
Župan da v obravnavo predlog dnevnega reda.  
 

Potrditev zapisnika 24. redne seje z dne 24. 5. 2022 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 

2. Odlok o odmeri NUSZ za območje Občine Renče-Vogrsko - 2. obravnava  

(poročevalka: Katja Krivec TerraGIS d.o.o.), 

3. Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 

opremo  za območje Občine Renče-Vogrsko - 2. obravnava (poročevalec: Blaž 

Malenšek TerraGIS d.o.o.), 

4. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 

5. Odlok o Rebalansu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2022 – skrajšani 

postopek (poročevalec: Tarik Žigon, župan), 

6. Odlok o Spremembi proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2023 – skrajšani 

postopek (poročevalec: Tarik Žigon, župan), 

7. Sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 

občine Renče-Vogrsko za leti 2022 in 2023 (poročevalka: Renata Gutnik, Višji 

svetovalec), 

8. Odlok o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v 

Občini Renče-Vogrsko – 1. obravnava (poročevalka: Renata Gutnik, Višji 

svetovalec), 
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9. Sklep o določitvi cene grobnin v Občini Renče-Vogrsko (poročevalka: Špela Glušič, 

Podsekretar), 

10. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovne šole Lucijana 

Bratkoviča Bratuša Renče – skrajšani postopek (poročevalka: Vladka Gal Janeš, 

Višji svetovalec), 

11. Soglasje k organizaciji števila oddelkov in sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri 

Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče (poročevalka: Vladka Gal Janeš, 

Višji svetovalec), 

12. Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov OŠ Renče (poročevalka: Vladka 

Gal Janeš, Višji svetovalec), 

13. Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov POŠ Vogrsko (poročevalka: 

Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec), 

14. Sklep o ceni programa razvojnega oddelka vrtca v OŠ Kozara (poročevalka: Vladka 

Gal Janeš, Višji svetovalec), 

15. Sklep o subvencioniranju nakupa delovnih zvezkov za učence Osnovne šole 

Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče in Podružnične osnovne šole Vogrsko 

(poročevalka: Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec), 

16. Vprašanja in pobude svetnikov, 

17. Razno. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Radovan Rusjan predlaga dodatno točko dnevnega reda in spremembo vrstnega reda dnevnega 
reda. Predlaga, da se ponovno obravnava 1. sklep s 1. izredne seje Občinskega sveta, tokrat s 
pravilno pravno podlago. Predlaga še, da se 16. točka premesti kot 5. točka dnevnega reda.  

- Župan predlaga za umestitev dodatne točke pred točko razno. 
 
Župan da na glasovanje dopolnitev dnevnega reda s točko 1. izredne seje Občinskega sveta, ki 
bo umeščena kot 17. točka na dnevnem redu.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 10 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  

 
 

Andraž Furlan    
Urban Martinuč 

 
 

Žan Bric         
Karmen Furlan 

 
 

Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
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Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Umestitev dodatne točke dnevnega reda je potrjena. 
 
 
Župan da na glasovanje premik 16. točke na mesto 5. točke dnevnega reda. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 10 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  

 
 

Andraž Furlan    
Urban Martinuč 

 
 

Žan Bric         
Karmen Furlan 

 
 

Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Premik točke dnevnega reda je potrjen.  
 
 
Župan da na glasovanje dnevni red v predlagani oblik z upoštevanimi predlogi.   
 

Potrditev zapisnika 24. redne seje z dne 24. 5. 2022 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 

2. Odlok o odmeri NUSZ za območje Občine Renče-Vogrsko - 2. obravnava  

(poročevalka: Katja Krivec TerraGIS d.o.o.), 

3. Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 

opremo  za območje Občine Renče-Vogrsko - 2. obravnava (poročevalec: Blaž 

Malenšek TerraGIS d.o.o.), 

4. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 

5. Vprašanja in pobude svetnikov, 

6. Odlok o Rebalansu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2022 – skrajšani 

postopek (poročevalec: Tarik Žigon, župan), 

7. Odlok o Spremembi proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2023 – skrajšani 

postopek (poročevalec: Tarik Žigon, župan), 

8. Sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 

občine Renče-Vogrsko za leti 2022 in 2023 (poročevalka: Renata Gutnik, Višji 

svetovalec), 
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9. Odlok o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v 

Občini Renče-Vogrsko – 1. obravnava (poročevalka: Renata Gutnik, Višji 

svetovalec), 

10. Sklep o določitvi cene grobnin v Občini Renče-Vogrsko (poročevalka: Špela Glušič, 

Podsekretar), 

11. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovne šole Lucijana 

Bratkoviča Bratuša Renče – skrajšani postopek (poročevalka: Vladka Gal Janeš, 

Višji svetovalec), 

12. Soglasje k organizaciji števila oddelkov in sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri 

Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče (poročevalka: Vladka Gal Janeš, 

Višji svetovalec), 

13. Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov OŠ Renče (poročevalka: Vladka 

Gal Janeš, Višji svetovalec), 

14. Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov POŠ Vogrsko (poročevalka: 

Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec), 

15. Sklep o ceni programa razvojnega oddelka vrtca v OŠ Kozara (poročevalka: Vladka 

Gal Janeš, Višji svetovalec), 

16. Sklep o subvencioniranju nakupa delovnih zvezkov za učence Osnovne šole 

Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče in Podružnične osnovne šole Vogrsko 

(poročevalka: Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec), 

17.  Popravek sklepa: Razprava o utemeljenosti parcelacije parcele katastrska občina: 

2319-BUKOVICA, parcela 464/44 na parcele katastrska občina: 2319-BUKOVICA, 

parcela 464/50, 464/51 in 464/52 (poročevalec: bo določen na seji), 

18.  Razno. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 11 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan 

 
 

Urban Martinuč 
 

 
Žan Bric         
Karmen Furlan 

 
 

Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
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Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Dnevni red je potrjen. 
 
 
K 2) Odlok o odmeri NUSZ za območje Občine Renče-Vogrsko - 2. obravnava  
(poročevalka: Katja Krivec TerraGIS d.o.o.). 
 
Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o odmeri NUSZ za območje 
Občine Renče-Vogrsko - 2. obravnava. Besedo preda poročevalki Katji Krivec. 
 
Katja Krivec  pove, da gre za drugo branje odloka. Povzame, da ni prišlo do večjih sprememb. 
Usklajeno je upoštevanje komunalne opreme v seštevku točk in posledično je usklajena tabela v 
9. členu odloka. 
 
Župan pove, da je odlok obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo takrat 
predsedujočemu Borisu Čohi.  
 
Boris Čoha pove, da SPK potrjuje skladnost odloka s pravnimi akti občine, zato predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme odlok v predlagani obliki.  
 
Župan nadaljuje, da je odlok obravnaval tudi Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo 
predsedniku odbora Žanu Bricu. 
 
Žan Bric povzame, da OOP predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v predlagani obliki. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje Odlok o odmeri NUSZ za območje Občine Renče-Vogrsko. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Odlok  je sprejet. 
 
 
 
K 3) Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo  za območje Občine Renče-Vogrsko - 2. obravnava (poročevalec: Blaž Malenšek 
TerraGIS d.o.o.), 
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Župan preide na tretjo točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo  za območje Občine Renče-Vogrsko - 
2. obravnava. Besedo ponovno preda poročevalki Katji Krivec, saj je poročevalec Blaž Malenšek 
opravičil odsotnost na seji. 
 
Katja Krivec povzame, da tudi ta odlok ni bil deležen večjih sprememb. Odlok je bistveno krajši 
od predloga iz prvega branja, ker upošteva priporočilo Ministrstva za okolje in prostor, da se v 
odlok ne piše vsebina, ki je že določena z višjimi predpisi. Spremenjeno je upoštevanje 
predhodnih vlaganj izpred 30 let. 
 
Župan pove, da je odlok obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo takrat 
predsedujočemu Borisu Čohi.  
 
Boris Čoha pove, da SPK potrjuje skladnost odloka s pravnimi akti občine, zato predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme odlok v predlagani obliki.  
 
Župan nadaljuje, da je odlok obravnaval tudi Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo 
predsedniku odbora Žanu Bricu. 
 
Žan Bric povzame, da OOP predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v predlagani obliki. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 
komunalno opremo  za območje Občine Renče-Vogrsko. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Odlok  je sprejet. 
 
 
K 4) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje. 
 
Župan preide na četrto točko dnevnega reda, ki obravnava poročilo župana in pregled sklepov 
prejšnje seje.  
Župan povzame, da je občinski svet na 24. redni seji sprejel Sklep o imenovanju občinske volilne 
komisije in Sklep o Zaključnem računa proračuna za leto 2021. Sklepa sta bila objavljena v 
Uradnih objavah št. 7/2022 dne 2. 6. 2022. Na isti seji je bilo sprejeto še Letno poročilo JSMGG 
za leto 2021 ter Finančni načrt za leto 2022, oba sklepa sta bila poslana javnemu skladu. Sprejeta 
sta bila še Sklep o subvencioniranju nakupa dijaških vozovnic in Sklep o seznanitvi z letnim 
poročilom LEK. Tudi za sklepa sta bila posredovana ustreznim institucijam. 
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Župan nadaljuje s poročilom župana o delu občinske uprave v času od 24. 5. 2022 do 21. 6. 2022. 
Na področju oddelka za okolje in prostor je podjetje Hidotehnik uredilo potok Renc. Oddana do 
sledeča javna naročila: za vodovod Špinjolišče, za vodovod Jerabišče in za vzdrževanje gozdnih 
cest v letu 2022. V sklopu rednega vzdrževanja se izvaja vzdrževanje cest, čiščenje-pometanje 
vaških jeder, vzdrževanje javne razsvetljave. V izvajanju so še ostala dela, ki jih izvaja režijski 
obrat. Redno poteka udeležba na katastrskih postopkih in  svetovanje občanom. V pripravi je 
javno naročilo za Doline, zaključena je mejna obravnava v Lamovem. Usklajuje se popis za Govec 
za sanacijo dela vodovoda, ki omejuje uporabo vode v popoldanskem času. Ob sprejetju 
rebalansa bo objavljeno javno naročilo za Zadružni dom Vogrsko. V izvajanju je izdelava 
projektne dokumentacije ter pridobitev gradbenega dovoljenja za gradnjo Protipoplavnih ureditev 
na območju občine Renče-Vogrsko in za gradnjo obvoznice Volčja Draga. Doda še, da je v 
prejšnjem tednu bilo pridobljeno gradbeno dovoljenje za dozidavo telovadnice v Renčah.  
S področij cest  je bilo izdanih 10 upravnih aktov, in sicer 1 sklep, 4 mnenja o varovalnih pasovih 
cest v postopkih pridobivanja gradbenih dovoljenj ter 1 soglasje za poseg v varovalni pas ceste. 
O priključkih na javne ceste so bila izdana 3 mnenja v postopkih pridobivanj gradbenih dovoljenj. 
Za odmike od parcelnih mej, ki so manjši kakor določa 80. člen Občinskega prostorskega načrta 
je bila izdana 1 izjava. Izdanih je bilo 5 upravnih aktov glede zapor občinskih cest. 
Občina je dvakrat dobila povabilo za priglasitev v postopek izdaje gradbenega dovoljenja, v tem 
primeru se je na podlagi gradbene dokumentacije odločila, da ji v postopku ni potrebno sodelovati. 
Na področju družbenih dejavnosti je med 10. in 12. 6. Civilna zaščita Občine Renče-Vogrsko ob 
podpori Občine in ob sodelovanju z OŠ Renče organizirala projekt  Tabor preživetja v naravi na 
Viniščah za učence od 5. do 9. razreda Osnovne šole Renče. Učenci so se seznanili s tehnikami 
preživetja v naravi, spoznali so kriminalista, konjenike, pirotehnika in zeliščarja.  15. 6. je potekal 
slavnostni sprejem najuspešnejših devetošolcev in športnikov: 4 devetošolci so prejeli županove 
petice, 22 športnikov, ki so jih predlagala društva Športno društvo Partizan Renče, Kotalkarski 
klub Renče in Nogometno društvo Renče, pa je prejelo županove medalje. 18. 6 je potekala 19. 
Škuljada s kamni, ki je tradicionalno organizirana ob Krajevnem prazniku Vogrsko. 19. 6. je bil 
izveden slavnostni dvig zastave, ki ga tradicionalno organiziramo v sodelovanju z Območnim 
združenjem veteranov vojne za Slovenijo »Veteran« Nova Gorica. Kulturni program so izvedli 
učenci OŠ Renče, himno pa je zaigral učenec Godbeniške šole Vogrsko. Župan izpostavi še 
obvestilo, da bo v ambulanti splošne in družinske medicine v Renčah zaradi odpovedi dosedanje 
zdravnice v septembru pričela za polni delovni čas delovati druga zdravnica, ravno tako 
specialistka družinske medicine. Do septembra, oz. za čas poletja, bo urejeno nadomeščanje 
enako, kakor je veljalo že vsa poletja do sedaj (delno se bo odsotno zdravnico nadomeščalo z 
nadomestnimi zdravniki, delno pa z nadomestno ambulanto v Šempetru). 
Na področju projektne pisarne je projekt Grevislin zaključen. Napovedana in izvedena je bila 
kontrola projekta s strani Nadzornega odbora. Za projekt Enotur 2 se urejajo prijave novega LAS 
projekta s področja vinskega turizma. Na območju vseh treh krajevnih skupnosti bi ob uspešni 
prijavi bile postavljene 3 informativne turistične table. Za LAS projekt VZ je v pripravi prva 
dokumentacija za poročanje za prvi zahtevek in priprava za začetek izvedbe druge faze projekta, 
ki bo zajemala postavitev zeliščnega vrta. Pripravlja se izvedba spletnega dogodka za ponudnike 
iz občine z naslovom »Pot k zelenemu turizmu in učikovitejši rabi energije ter naravi prijazno 
pridelovanje avtohtonega rastlinstva, njegove uporabnosti in trajnostna raba naravnih virov«. 
Nadaljujejo se dela na projektu Mladi podjetnik (LAS), v pripravi je prvo poročilo o projektu in 
izvedba druge faze projekta – postavitev delujoče podjetniške točke - coworkinga v Bukovici. 
Organizira se projekt LAS Supanje po Vipavi – organizacija dogodka Spust po reki Vipavi, 
usklajevanje z vsemi partnerji na projektu, pridobivanje ponudb..itd. 
Na področju turizma se nadaljujejo dela glede postavitve prvega turistično informacijskega centra 
v občini, v avli KD Bukovica. Izvedli smo uradno odprtje spominskega parka Vinišče park 1. 
svetovne vojne, po tem je potrebno urediti poročila SIDG glede sponzorske pogodbe. Za namen 
izvedbe ECO Rally Nova Gorica 2022 se ureja dokumentacija za izdajo soglasja za uporabo cest. 
Objavljen je javni razpis za sofinanciranje programov in projektov društev na področju turizma 
2022 – izvedba prvega sestanka s komisijo za turizem glede prispelih vlog.  
Na področju kmetijstva sta objavljena dva javna razpisa: JR za dodelitev pomoči za ohranjanje in 
spodbujanje razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Renče-Vogrsko za leto 2022 ter JR za 
sofinanciranje programov  s področja kmetijstva in podeželja 2022. Oddelek nudi informacije 
glede prijave na razpis in ureja izvedbo prvega sestanka s komisijo za kmetijstvo glede odpiranja 
prispelih vlog na ukrep 1. 
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Za sprehajalno pot do ptičje opazovalnice se ureja postavitev količkov in prometnega znaka 
prepovedan promet za motorna vozila. Predstavnik oddelka se je udeležil redne seje Upravnega 
odbora LAS V objemu sonca. 
Urejena je javna razsvetljava v Zdravstvenem domu Renče in sanirana cev, ki je puščala.  
Glede izgradnje vodovoda in kanalizacije je bil prejšnji teden podpisan terminski plan, pričela se 
bodo dela na Britofu, sledila bodo dela na Bazari, Renčah (šola-Arčoni). V tem času bo izvedena 
zapora cest, prosi za razumevanje. Dela se bodo začela, čim bodo dostavljeni ustrezni materiali.  
DRSI potrjuje izbor izvajalca za izvedbo rekonstrukcije nadvoza nad železnico v Volčji Dragi. 
Uvedba v delo bo potekala v roku nekaj tednov. Usklajena po zapora ceste in obvoz. 
Župan še doda, da je na današnjem Svetu regije podal pobudo za pridobitev podpore za sanacijo 
nelegalnega odlagališča odpadkov pri Martexu. Župan se z novo vlado dogovarja za sestanek. 
 
 
K 5) Vprašanja in pobude svetnikov.  
 
Župan preide na peto točko dnevnega reda, besedo predaja svetnikom. 
 
Marko Furlan opozori na problematiko vodovoda na Brjah. Prebere pismo občana z Vogrskega. 
V pismu prosi za tehnično ureditev vode, kjer ob večernih urah pade tlak in posledično do 
prekinitve oskrbe s pitno vodo. Pismo občana zaokroži med svetniki in je priloga zapisnika te seje 
občinskega sveta.  
Doda še, da sta hišni številki Vogrsko 61 B in 61 po letu 2019 začeli dobivali vodo iz črpališča na 
Jugovcu. Cev je bila narejena na 2 hiši, na cev pa je sedaj priključenih kar 6 hiš. Padec tlaka ne 
omogoča ustrezne dobave vode.  
Podjetje Vodovodi in kanalizacija d.d. in občina so občanu potrdili, da je v načrtu menjava cevi, 
letos cev še ni bila zamenjana. Do prekinitve pride večkrat tedensko, kar se pozna na meritvah 
in tudi na poškodbah aparatov.  
Opozori na dan same seje in večer prej v zaselku ni bilo vode ter da so krajani že pošteno 
naveličani obljub. V kolikor v kratkem ne bo korenitih sprememb, bodo tamkajšnji občani sklicali 
zbor krajanov. 

- Župan pove, da je s problematiko seznanjen. Pove, da je v rebalans proračuna vnesena 
tudi obnova vodovoda (postavka Cesta Govec), kjer bi se prioritetno obravnavalo 
rekonstrukcijo vodovoda na tem območju. Postavka je bila umeščena v proračun že 
lansko leto, vendar se jo je pri usklajevanju izločilo.  
Poudari, da bo vodovod prioritetno obravnavan.  

 
 
K 6) Odlok o Rebalansu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2022 – skrajšani 
postopek (poročevalec: Tarik Žigon, župan). 
 
Župan preide na šesto točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o Rebalansu proračuna Občine 
Renče-Vogrsko za leto 2022 – skrajšani postopek. 
Povzame, da je osnova rebalansa temelji na projektu Vodovod in kanalizacija. Potekalo je 
usklajevanje z nadzornikom glede terminskega plana. Ta je bil podpisan v petek prejšnjega tedna. 
Usklajen je tudi finančni plan in potek zadolževanja, kar bo omogočalo likvidnost občine. Na 
podlagi finančnega in terminskega plana je usklajen proračun za obe leti.  
Za letošnje leto so vključene spremembe tudi na podlagi pridobitve dodatnih sredstev (evropska 
sredstva, igre na srečo, zaključek pravnih zadev …). Poudari, da je zadolževanje namensko in  
da je financirano samo za projekt izgradnje kanalizacije in vodovoda.  
Povečane so postavke za vzdrževanje cest, rekonstrukcija ceste Oševljek, upravljanje in tekoče 
vzdrževanje javne razsvetljave, nova postavka za cestno razsvetljavo v sklopu vodovoda in 
kanalizacije, poplavni režim reke Vipave, vodovod Špinjolišče, Doline, Jerabišče, povišanje 
postavke za socialna stanovanja in dokončanje notranje ureditve ZD Vogrsko. 
Postavke so se višale zaradi višanja cen, povečanja obsega del in dodatno ureditev meteorne 
vode na določenih odsekih ob izvedbi projekta vodovoda in kanalizacije.  
Ker je predlog rebalansa obravnaval tudi Odbor za gospodarstvo in proračun, preda besedo 
predsedniku Viktorju Trojerju. 
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Viktor Trojer povzame, da je po burni razpravi odbor sprejel sklep, da soglaša s predlogom 
rebalansa za leto 2022. 
 
Župan nadaljuje, da je predlog rebalansa obravnaval tudi Odbor za okolje in prostor, zato preda 
besedo predsedniku odbora Žanu Bricu. 
 
Žan Bric povzame, da OOP predlaga občinskemu svetu, da sprejme rebalans v predlagani obliki. 
 
Župan pove, da je odlok obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo takrat 
predsedujočemu Borisu Čohi.  
 
Boris Čoha pove, da SPK potrjuje skladnost rebalansa s pravnimi akti občine, zato predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme rebalans v predlagani obliki.  
 
Župan preda besedo še Borutu Zornu, predsedniku Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Borut Zorn pove, da je tudi ODD obravnaval predlog rebalansa pod točko razno in po krajši 
razpravi sprejel sklep, s katerim predlaga občinskemu svetu, da sprejme rebalans v predlagani 
obliki.  
 
Župan odpre razpravo.  
 
Aleš Furlan poda vprašanje glede postavke o cestni ograji na parc. št. 328/4 k.o. Bukovica. 
Izpostavi zapisnik seje Odbora za okolje in prostor, ki je potekala dne 1. 6. 2022. Zanima ga, kdaj 
bo postavka realizirana. Doda, da se je proračunski postavki dodala še parcela na Vogrskem.  

- Župan pove, da je do spremembe pri številki parcele prišlo na pobudo člana OOP. Sedaj 
je navedena številka parcele, ki je v občinski lasti.  
Druga dodana parcela pa je na cesti Vogrsko, kjer se je pred leti že zgodila huda prometna 
nesreča. Ograja bo zavarovala nevaren cestni ovinek.  

 
Župan da na glasovanje sprejetje Odloka o Rebalansu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 
2022 po skrajšanem postopku. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 10 
PROTI: 2 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot 

 
 

Marko Furlan 
 

 
Aleš Furlan 

 
 

Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara 

 
X 

Viktor Trojer 
 

X 
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Izvedba skrajšanega postopka je sprejeta. 
 
 
Župan želi nadaljevati z glasovanjem. 
 
Viktor Trojer ga prekine in opomni, da je potrebno najprej preveriti vložene amandmaje.  
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Župan se za napako opraviči in preda besedo svetniku Viktorju Trojerju.  
 
Viktor Trojer pove, da vlaga amandma, s katerim predlaga, se postavka »Park v Volčji Dragi« ne 
poviša za 33.178 evrov ne poviša in da se namesto tega sredstva nameni postavki »Notranja 
ureditev Zadružnega doma Vogrsko«.  
 
Župan pove, da je predlog sprejet, saj ostaja proračun uravnotežen.  
 
Andraž Furlan poda komentar na amandma. Izpostavi izredno sejo, kjer je skupina svetnikov 
potrdila sklepe, s katerimi naj bi se zaščitil Lakeness kot pomembno središče mladih, kot center 
zbiranja. Sedaj, ko župan v proračunu temu nameni sredstva, pa ti tisti svetniki vlagajo amandma 
in sredstva preusmerjajo na druge postavke.  
 
Župan pove, da bo najprej izvedeno glasovanje za amandma, s katerim se predlaga, da se na 
proračunski postavki 14002020 »Park v Volčji Dragi«, ki je povišana za 33.178 evrov sredstva 
prerazporedi na proračunsko postavko številka 18003012 »Notranja ureditev Zadružnega doma 
Vogrsko«.   
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 3 
PROTI: 4 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot 

 
 

Marko Furlan 
 

 
Aleš Furlan 

 
 

Boris Čoha  
 

X 
Andraž Furlan   X 
Urban Martinuč 

 
X 

Žan Bric         
Karmen Furlan 

 
X 

Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec 

 
 

Radovan Rusjan 
 

 
Florida Petelin         
Borut Zorn 

 
 

Amandma ni sprejet. 
 
 
Župan da na glasovanje Odlok o Rebalansu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2022. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 9 
PROTI: 2 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara 

 
X 

Viktor Trojer 
 

X 
Jožef Hvalica 
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Dušan Nemec 
 

 
Radovan Rusjan 

 
 

Florida Petelin      X   
Borut Zorn 

 
 

Odlok je sprejet. 
 
 
K 7) Odlok o Spremembi proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2023 – skrajšani 
postopek (poročevalec: Tarik Žigon, župan). 
 
Župan preide na sedmo točko dnevnega, ki obravnava Odlok o Spremembi proračuna Občine 
Renče-Vogrsko za leto 2023 – skrajšani postopek.  
Povzame, da so v tem predlogu spremenjene samo postavke, ki se nanašajo na projekt vodovoda 
in kanalizacije. Ostale proračunske postavke so nedotaknjene. 
Ker je predlog rebalansa obravnaval tudi Odbor za gospodarstvo in proračun, preda besedo 
predsedniku Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer povzame, da je po razpravi odbor sprejel sklep, da soglaša s predlogom rebalansa 
za leto 2023. 
 
Župan nadaljuje, da je predlog rebalansa obravnaval tudi Odbor za okolje in prostor, zato preda 
besedo predsedniku Žanu Bricu. 
 
Žan Bric povzame, da OOP predlaga občinskemu svetu, da sprejme rebalans v predlagani obliki. 
 
Župan pove, da je odlok obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo takrat 
predsedujočemu Borisu Čohi.  
 
Boris Čoha pove, da SPK potrjuje skladnost rebalansa s pravnimi akti občine, zato predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme rebalans v predlagani obliki.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje sprejetje Odloka o Rebalansu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 
2022 po skrajšanem postopku. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 9 
PROTI: 2 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara 

 
X 

Viktor Trojer 
 

X 
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec 

 
 

Radovan Rusjan 
 

 
Florida Petelin         
Borut Zorn 

 
 

Izvedba skrajšanega postopka je sprejeta. 
 
Župan vpraša o vloženih amandmajih. Amandmajev ni.   
 



 

 Stran 13 od 23  

Župan da na glasovanje Odlok o Spremembi proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2023. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 9 
PROTI: 2 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara 

 
X 

Viktor Trojer 
 

X 
Jožef Hvalica 

 
 

Dušan Nemec 
 

 
Radovan Rusjan 

 
 

Florida Petelin      X   
Borut Zorn 

 
 

Odlok je sprejet. 
 
 
K 8) Sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 
Renče-Vogrsko za leti 2022 in 2023 (poročevalka: Renata Gutnik, Višji svetovalec), 
 
Župan preide na osmo točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o spremembah in dopolnitvah 
Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Renče-Vogrsko za leti 2022 in 2023. Pove, da 
je osnovnemu gradivu na predlog Odbora za okolje in prostor bilo dodano nekaj parcel. Čistopis 
gradiva je bil svetnikom razdeljen na sami seji.  
Župan pojasni, da so spremembe vezane predvsem na urejanje zemljišč za izvedbo kolesarske 
povezave. Popravljena je sprememba na parc. št. 329/15 in ne 328/15 – gre za del cestišča. Prav 
tako zaradi napake v zapisu se popravi številka parcele 1486 namesto 1586. Usklajene so 
površine zemljišč, skladno z geodetskimi izmerami. Umeščena je tudi parcela s pripisom »v 
dogovoru z lastnikom«, saj dogovori še potekajo. 
Besedo preda predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
 
Žan Bric pove, da so popravki usklajeni v čistopisu. Odbor predlaga občinskemu svetu, da 
sprejme Sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 
Renče-Vogrsko za leti 2022 in 2023 v predlagani obliki. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Vanda Ožbot pove, da je na OOP predlagala odkup zasebne parc. št. 518/25 k.o. 2319 Bukovica, 
saj je stranka pripravljena prodati zemljišče. Ker bi parcela mišljena kot menjava parcele, ki bi jo 
občina prodala za izvedbo projekta Lago, je bil ta predlog nato umaknjen.  
Za namen izvedbe kolesarske poti obstaja možnost odkupa parc. št. 1428/1 – gre za parcelo ob 
Lijaku, gospa je pripravljena parcelo prodati v celoti.  
 
Župan potrdi, da je po delu omenjene parcele ob Lijaku trasirana kolesarska pot.  
 
Borut Zorn zanima ga, na kaj se nanaša 2. točka - del stavbe 444 Zdravstvenega doma Renče. 

- Župan pojasni, da gre za prazen prostor v ZD Renče, za katerega se pripravlja razpis za 
najem prostora. Pred objavo razpisa mora OS potrditi sklep, s katerem je omogočeno 
razpolaganje s stvarnim premoženjem. Doda še, da bo razpis sestavljen tako, da bo v 
primeru izkazanih potreb s strani zdravstvenega sektorja, možna prekinitev pogodbe.  
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Župan da na glasovanje sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem Občine Renče-Vogrsko za leti 2022 in 2023. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 12 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer 

 
 

Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan 

 
 

Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet.  
 
 
K 9) Odlok o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v Občini 
Renče-Vogrsko – 1. obravnava (poročevalka: Renata Gutnik, Višji svetovalec), 
 
Župan preide na deveto točko dnevnega reda, ki obravnavna Odlok o subvencioniranju 
komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v Občini Renče-Vogrsko – 1. obravnava. 
Besedo preda poročevalki Renati Gutnik.  
 
Renata Gutnik pove, da predlagan odlok o subvencioniranju omogoča subvencije mladim in 
mladim družinam, da z rekonstrukcijo ali novogradnjo prvič urejajo svoj življenjski prostor. 
 
Župan preda besedo predsedniku OGP Viktorju Trojerju, saj je predlog odloka obravnaval tudi 
Odbor za gospodarstvo in proračun. 
 
Viktor Trojer povzame, da je odbor sprejel sklep, s katerim soglaša s sprejetjem odloka, ob 
upoštevanju pripombe, da se starostna meja zniža na 33 let.  
 
Župan pove, da je odlok o subvencioniranju obravnaval tudi Odbor za okolje in prostor, zato preda 
besedo predsedniku Žanu Bricu. 
 
Žan Bric pove, da je tudi OOP debatiral o starostni meji in po razpravi sprejel sklep, da se obdrži 
starost, predlagana v odloku. OOP predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v predlagani 
obliki. 
 
Župan pove, da je odlok obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo takrat 
predsedujočemu Borisu Čohi.  
 
Boris Čoha pove, da SPK potrjuje skladnost odloka s pravnimi akti občine, zato predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme odlok v predlagani obliki.  
 
Župan pove, da gre za prvo obravnavno, predlogi bodo upoštevani kot amandmaji do drugega 
branja. Pred odprtjem razprave preda besedo strokovni sodelavki, ki predstavi primere iz 
sosednjih občin. 
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Renata Gutnik pove, da družinski zakonik ne določa meje starostne meje mladih. Pri sosednjih 
občinah je starostna meja sledeča: 34 let Občina Ajdovščina; 35 let Občina Postojna, Ribnca, 
Potdčetetek, Ptuj; 37 let Občina Miren-Kostanjevica; 40 let Občina Krško, Žužemberk, Kočevje, 
Kazlje.  
Izpostavi trend, da je mladi vedno kasneje odločajo za ustvarjanje družine.  
 
Župan odpre razpravo.  
 
Urban Martinuč podpre predlog, da se o dejanski starosti glasovanje po amandmajih.  
Podpre predlog o subvencioniranju, saj meni, da bi to privabilo nove prebivalce, kar bi se odražalo 
tudi pri povprečninah.   
 
Andraž Furlan podpre predlog in predlaga povišanje starostne meje tudi iz vidika pridobivanja 
kreditov.  
 
Žan Bric izpostavi primer Društva podeželske mladine pri pridobivanju razpisa za mlade kmete, 
kjer je starostna meja postavljena na 40 let. 
 
Vanda Ožbot opomni še na drugi kriterij odloka, ki omogoča subvencijo tudi na podlagi starosti 
drugega otroka. Pove, da bo odlok podprla.  
 
Marko Švara pove, da podpira odlok in da ga je predlagal že v prejšnjem mandatu. Doda, da je 
na seji SPK vprašal, ali je povezan s sprejetjem odloka o odmeri komunalnega prispevka. Ker je 
prejel odgovor, da ne, meni, da je občina pri sprejetju odloka o subvencioniranju že pozna. 
 
Borut Zorn meni, da je odlok potreben za pomoč pri privabljanju mladih v našo občino. Doda še, 
da je potrebno omogočati tudi ustrezne gradbene površine. Starostno omejevanje zahteva 
skupen konsenz.  
 
Župan se strinja za usklajevanje glede starosti do naslednje seje. 
 
Viktor Trojer v razmislek poda razmišljanje, da se kot občina in občinski svet zavedamo posledic 
novih prebivalcev v občini. Opozori na več enot v vrtcih, več oddelkov v osnovni šoli, kar bi 
pomenilo namenska sredstva za širjenje infrastrukture.  
 
Župan pove, da je v odloku določena tudi zgornja meja sofinanciranja, do porabe sredstev.  
 
Marko Furlan pove, da je odlok že dolgo potreben. Želi si čimprejšnjega sprejetja odloga.  
 
Župan pove, da ker gre za nov odlok, mora biti obravnavan v dveh branjih. Druga obravnava je 
načrtovana v septembru. 
 
Župan da na glasovanje Odlok o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade 
družine v Občini Renče-Vogrsko – 1. obravnava. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
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Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Prvo branje odloka je sprejeto. 
 
 
K 10) Sklep o določitvi cene grobnin v Občini Renče-Vogrsko (poročevalka: Špela Glušič, 
Podsekretar). 
 
Župan preide na deseto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o določitvi cene grobnin v 
Občini Renče-Vogrsko. Besedo preda Špeli Glušič, podsekretarki. 
 
Špela Glušič povzame, da so predlagateljice posamezne KS občine. Gre za določitev enotnega 
cenika za vsa tri pokopališča v občini. Predlog določitve cen je bil obravnavan na 26. in 27. redni 
seji Odbora za okolje in prostor, kjer je bilo sprejeto, da se predlaga v sprejem občinskemu svetu 
sledeče cene: enojni grob 20 evrov, dvojni grob 32 evrov, povečani grobni prostor 40 evrov, žarni 
grob 40 evrov.  
 
Župan pove, da je sklep obravnaval tudi Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo 
predsedniku Žanu Bricu.  
 
Žan Bric pove, da je OOP imel seje skupaj s predsedniki KS. Po razjasnjenih vprašanjih je odbor 
potrdil enotni cenik za celotno občino. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Florida Petelin prosi za pojasnilo oziroma dodatek za pokopališče v Renčah - tisti, ki so plačevali 
prispevke za žarno nišo, da plačujejo grobnino v višini enojnega groba. 

- Špela Glušič pojasni, da je to že določeno v odloku, vložki v žarne niše bodo upoštevani 
na položnicah. 

 
Župan da na glasovanje Sklep o določitvi cene grobnin v Občini Renče-Vogrsko. 

 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
V času glasovanja odsoten svetnik Urban Martinuč. 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč 

 
 

Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet.  
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K 11) Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovne šole Lucijana 
Bratkoviča Bratuša Renče – skrajšani postopek (poročevalka: Vladka Gal Janeš, Višji 
svetovalec). 
 
Župan preide na enajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o dopolnitvi Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Osnovne šole Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče – skrajšani 
postopek. Besedo preda poročevalki Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec. 
 
Vladka Gal Janeš pove, da je zavod podal vlogo, da se v ustanovitveni akt doda določbo, ki 
omogoča opravljanje tržne dejavnosti, ki je v skladu s 119 a členom novega pravilnika o 
spremembah in dopolnitvah pravilnika v postopkih za izvrševanje proračuna RS.  
Sprememba odloka se nanaša v 5. členu 4. odstavek, ki je prepis iz državnega akta. 
Predlagan je skrajšan postopek, saj sledi predpisu države.  
 
Župan pove, da je odlok obravnaval tudi Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku.  
 
Borut Zorn povzame, da ODD predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v predstavljeni obliki. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje izvedbo sprejetja odloka v skrajšanem postopku.   
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
V času glasovanja odsoten svetnik Urban Martinuč. 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč 

 
 

Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet.  
 
 
Župan vpraša, ali bi kdo od svetnikov na tej točki vložil amandma.  
Amandmaji niso bili vloženi.  
 
Župan da na glasovanje Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovne šole 
Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
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 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Odlok je sprejet.  
 
 
K 12) Soglasje k organizaciji števila oddelkov in sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri 
Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče (poročevalka: Vladka Gal Janeš, Višji 
svetovalec). 
 
Župan nadaljuje z dvanajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k organizaciji števila 
oddelkov in sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša 
Renče. Besedo preda poročevalki Vladki Gal Janeš, Višji svetovalec.  
 
Vladka Gal Janeš pove, da je zavod dolžan podati vlogo za soglasje pred začetkom šolskega 
leta. Povzame, da ni sprememb iz preteklimi leti. Spremenjene so stave glede na novo starostno 
strukturo, skupno število otrok pa že nekaj let pada.  
Glede sistemizacije delovnih mest zavod ponovno zaproša, da se poda soglasje za 0,3 
računalnikarja na 8 oddelkov. 
Zavod zaproša še za odobritev zaposlitve dodatnega strokovnega delavca v obsegu 0,697, ki je 
nujno potreben zaradi precejšnjih odsotnosti. Dodatna zaposlitev bi omogočala normalno izvedbo 
nadomeščanj.  
Soglasje se bo upoštevalo, ko bo vrtec naknadno dal vlogo k novi ceni.  
 
Župan pove, da je vlogo za izdajo soglasja obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda 
besedo predsedniku, Borutu Zornu. 
 
Borut Zorn povzame, da se ponavlja problem o dostavi predloga cene vrtca. Do dame seje 
predlog ni prispel. ODD je sprejel sklep, da najkasneje do 12. 8. šola poda nove cene, kjer bosta 
upoštevani dve novi zaposlitvi: zaposlitev računalničarja je omejena na največ 38. plačilnega 
razreda, zaposlitev strokovnega delavca pa največ do 28. plačilnega razrede.  
ODD podpre sistemizacijo, če 12. 8. OŠ Renče pripravi nove cene za vrtec za šol. l. 2022/23.   
 
Župan pove, da je v predlogu sklepa vključen predlog, ki ga je podal ODD.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sprejem Soglasje k organizaciji števila oddelkov in sistemizaciji delovnih 
mest v vrtcu pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
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 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer 

 
 

Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Sklep o soglasju je sprejet. 
 
 
K 13) Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov OŠ Renče (poročevalka: Vladka 
Gal Janeš, Višji svetovalec), 
 
Župan nadaljuje na trinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o sofinanciranju 
nadstandardnih programov OŠ Renče. Besedo preda poročevalki Vladki Gal Janeš, Višji 
svetovalec. 
 
Vladka Gal Janeš pove, da šola letno podaja vlogo za dodelitev nadstandardnih sredstev, saj 
država krči sredstva. Stroške vozačev, ki jih je potrebno varovati, država nalaga zavodu.   
Zaproša se za kritje stroškov drugega strokovnega delavca v 1. razredu, varstvo vozačev od 6. 
do 9. razreda in varstvo učencev od 1. do 5. razreda.  
 
Župan pove, da je sklep obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
predsedniku, Borutu Zornu. 
 
Borut Zorn povzame, da ODD predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v predlagani obliki.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov OŠ Renče. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet.  
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K 14) Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov POŠ Vogrsko (poročevalka: 
Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec), 
 
Župan preide na štirinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o sofinanciranju 
nadstandardnih programov POŠ Vogrsko. Besedo preda poročevalki Vladki Gal Janeš, Višji 
svetovalec. 
 
Vladka Gal Janeš povzame, da gre za podobna prošnjo kot v prejšnji točki. POŠ Vogrsko prosi 
za polovično zaposlitev strokovne delavke v kombiniranem oddelku 1. in 2. razreda. Potrebujejo 
tudi razširjeni program podaljšanega bivanja v okviru 5 pedagoških ur tedensko, jutranje varstvo 
7,5 pedagoških ur tedensko in zaposlitev v plačilnem razredu, v katerem je zaposlena strokovna 
delavka. 
 
Župan pove, da je sklep obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
predsedniku, Borutu Zornu. 
 
Borut Zorn povzame, da ODD predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v predlagani obliki.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov POŠ Vogrsko. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0  
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet.  

 

K 15) Sklep o ceni programa razvojnega oddelka vrtca v OŠ Kozara (poročevalka: Vladka 
Gal Janeš, Višji svetovalec). 
 
Župan preide na petnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o Sklep o ceni programa 
razvojnega oddelka vrtca v OŠ Kozara. Besedo preda poročevalki Vladki Gal Janeš, Višji 
svetovalec. 
 
Vladka Gal Janeš pove, da se ponovno vzpostavlja oddelek v OŠ Kozara, zato je ponovno 
potrebno sprejeti ceno glede na dejansko stanje.  
Obrazloži, da cena oddelka zajema največ 6 in najmanj 3 otroke. V primeru odsotnosti treh otrok, 
ki morale občine soustanoviteljice zagotavljati stroške odsotnih otrok. To bi za našo občino 
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znašalo 128,70 evrov na mesec. Ravnatelj OŠ Kozara je podal dodatno obrazložitev o sredstvih, 
ki  jih avtomatično zagotavlja država. 
Trenutno so opredeljeni trije otroci iz naše občine, z novo odločbo bi lahko bili opredeljeni še trije. 
Od staršev pa je odvisno, ali jih bodo vpisali v razvojni oddelek v Novi Gorici ali v Kozaro.  
Poudari še, da mora biti sklep v enakem besedilu potrjen pri vseh občinskih svetih občin 
ustanoviteljic. Danes je občinski svet Občine Kanal potrdil predlagan sklep.   
 
Župan pove, da je sklep obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
predsedniku, Borutu Zornu. 
 
Borut Zorn povzame, da ODD predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v predlagani obliki.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje Sklep o ceni programa razvojnega oddelka vrtca v OŠ Kozara. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet.  
 
 
K 16) Sklep o subvencioniranju nakupa delovnih zvezkov za učence Osnovne šole Lucijana 
Bratkoviča Bratuša Renče in Podružnične osnovne šole Vogrsko (poročevalka: Vladka Gal 
Janeš, Višji svetovalec), 
 
Župan preide na šestnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o subvencioniranju nakupa 
delovnih zvezkov za učence Osnovne šole Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče in Podružnične 
osnovne šole Vogrsko. Besedo preda poročevalki Vladki Gal Janeš, Višji svetovalec. 
 
Vladka Gal Janeš povzema, da se sprejema sklep o subvencioniranju v enakih zneskih kot lani. 
OŠ Renče prejme rabat na večji nakup, pri POŠ Vogrsko pa starši sami nesejo račun za povračilo 
stroškov na računovodstvo. 
 
Župan pove, da je sklep obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
predsedniku, Borutu Zornu. 
 
Borut Zorn povzame, da ODD predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v predlagani obliki.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
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Župan da na glasovanje Sklep o subvencioniranju nakupa delovnih zvezkov za učence Osnovne 
šole Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče in Podružnične osnovne šole Vogrsko.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet. 
 
Prekinitev seje ob 17.44. 
Nadaljevanje 17.50. 
 
 
K 17) Popravek sklepa o utemeljenosti parcelacije parcele katastrska občina: 2319-
BUKOVICA, parcela 464/44 na parcele katastrska občina: 2319-BUKOVICA, parcela 464/50, 
464/51 in 464/52. 
 
Župan nadaljuje s sedemnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava popravek sklepa 1. izredne 
seje na točki Utemeljenost parcelacije parcele katastrska občina: 2319-BUKOVICA, parcela 
464/44 na parcele katastrska občina: 2319-BUKOVICA, parcela 464/50, 464/51 in 464/52.  
Pove, da je bila predlaganemu sklepu ustrezno popravljena pravna podlaga, ime in datum seje. 
Župan prebere sklep: 1. člen - Občinski svet daje pobudo Nadzornemu odboru, da preveri in 
obravnava utemeljenost, smotrnost ter zakonitost parcelacije parcele št. 464/44 k.o. 2319 
Bukovica, katera ni v Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Renče-Vogrsko za 
leti 2022 in 2023 na parcele št.: 464/50, 464/51 in 464/52 vse k.o. 2319 Bukovica, ki jo je naročil 
župan. 2. člen - Nadzorni odbor naj s svojimi ugotovitvami opisanimi v dokončnem poročilu 
seznani Občinski svet do 31. 8. 2022. 3. člen - Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Župan da na glasovanje sklep v prebrani obliki.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 10 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  

 
 

Andraž Furlan    
Urban Martinuč 

 
 

Žan Bric         
Karmen Furlan 
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Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin      X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 18) Razno. 
 
Vanda Ožbot poda pripombo, ki je Odbor za okolje in prostor že večkrat obravnaval, da na 
postavko 1302082 »Zaščitna cestna ograja v Bukovici ob parcelni številki 328/4« naj se spremeni 
v parcelno številko 328/1 k.o. Bukovica. Slednja parcela je namreč v lasti občine, parcela v 
postavki pa je v zasebni lasti. Izpostavitev zasebne parcele v občinskem proračunu lastnik parcele 
nasprotuje.  

- Župan pove, da bi predlog spremembe moral biti vložen kot amandma pri sprejemanju 
rebalansa.    

 
Radovan Rusjan povabi svetnike, da se 2. julija udeležijo odprtja vinoteke v Renčah.  
 
Župan povabi vse na čistilno akcijo reke Vipave, ki bo potekala ta vikend.  
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 17.57 uri. 
 
 
 
Zapisala: 
Hana Šuligoj 

 
 
 

________ 
Župan 

 
   
 
 
 
 
 
 
 


	Številka: 00703-0007/2022-3
	Z A P I S N I K
	25. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko,
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	v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici.

